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 聲明 
1. Say Yes To Breastfeeding活動旨在推動社會各界支持母乳餵哺。有關公司、組織或個人將為其發表的言論或推行的措施承擔權責，相關問題或意見亦會轉達至有關方面處理。
聯合國兒童基金香港委員會（本會）就Say Yes To Breastfeeding網站內所刊登的公司、機構和個人資料，保留最終決定權。 

2. 本會並不就任何品牌、產品或服務代言。 
3. 參與Say Yes To Breastfeeding的機構，應支持母乳餵哺，並配合《香港配方奶及相關產品和嬰幼兒食品銷售守則》，不應張貼配方奶粉或相關產品，如奶瓶及奶嘴的宣傳資訊。 

 

Disclaimer 
1. Say Yes to Breastfeeding Campaign aims to promote support for breastfeeding among various sectors in the community. The companies, organizations and individuals participating in the 

Campaign are solely responsible for opinions expressed or actions taken by them. Questions or comments concerning such opinions and actions will be directed to the company, organization, or 
individual. The Hong Kong Committee for UNICEF (UNICEF HK) reserves the right of final decision on the list of companies, organizations, and individuals on the Say Yes to Breastfeeding website. 

2. UNICEF HK does not endorse any products or services. 
3. The companies and organizations participating in the Campaign are obliged to observe the Hong Kong Code of Marketing of Formula Milk and Related Products, and Food Products for Infants & 

Young Children, which forbids any active promotions or marketing campaigns that involve formula milk or its related products such as feeding bottles and teats. 
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